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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over gascontainers met
schoolborden. (Ingezonden 17 maart
2009)

1
Is het waar dat er twee containers
met schoolborden op het gasvak
apart gezet zijn op een
containerterminal in Rotterdam om
ontgast te worden van het zeer giftige
bestrijdingsmiddel 1,2 dichloorethaan
omdat de douane de inhoud fysiek
wil controleren?1

2
Is het tevens waar dat nog acht
containers van dezelfde zending
gewoon zijn doorgelaten omdat de
Douane geen aanleiding zag deze
container ook fysiek op de inhoud te
controleren? Zo ja, waarom vond de
Douane dat aannemelijk? Zijn deze
acht containers niet op aanwezigheid
van gifgas gemeten en gewoon
doorgelaten? Zo nee, bent u bereid,
ter lering, de schoolborden door de
hele keten heen te volgen en te
meten op het vrijkomen van
bestrijdingsmiddelen?

3
Bestaat de kans dat bij het lossen van
deze acht containers bij de ontvanger
een risico voor de werknemers
ontstaat? Zo ja, hoe gaat u dit risico
voorkomen?

4
Bestaat de kans dat de inhoud,
schoolborden, bij de
consument/afnemers nog restanten
van het giftige bestrijdingsmiddel
1,2 dichloorethaan bevatten? Zo ja,
hoe gaat u voorkomen dat
werknemers van de winkels en de
klanten die deze borden kopen in
aanraking komen met 1,2
dichloorethaan?

5
Wat gebeurt er met de twee
containers die wel op het gasvak zijn
gezet? Wordt daarvan ook de inhoud
(de schoolborden) doorgemeten op
aanwezigheid van
bestrijdingsmiddelen? Zo ja kunt u de
Kamer over de uitkomsten en over
het vervolgtraject van de containers
en de schoolborden informeren?

1 Bron: Eigen informatiebronnen.

Mededeling

Mededeling van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 2 april 2009)

Op 4 maart heb ik van U vragen
ontvangen van de leden Poppe (SP),
Boelhouwer (PvdA), Nepperus (VVD)
en Vietsch (CDA) over de gassing van
containers naar aanleiding van de
Zembla-uitzending van 1 maart 2009.
Voorts heeft het lid Poppe mij op
17 maart vragen gesteld over
gascontainers met schoolborden.

In beide gevallen is voor
beantwoording interdepartementale
afstemming nodig, waardoor het mij
niet lukt de vragen binnen de
gestelde termijn te beantwoorden.
Op 21 april 2009 is er een Algemeen
Overleg met uw Kamer gepland over
dit onderwerp. Mijn inspanningen zijn
erop gericht U de antwoorden een
week voor het Algemeen Overleg toe
te zenden.
Ik vertrouw erop dat Uw Kamer mijn
verzoek tot uitstel van de
beantwoording, gelet op
bovenstaande toezegging, wil
honoreren.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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